
Raadadviescommissie Ruimte
(18493\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : donderdag 5 maart 2015
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer C.F. van Wendel de Joode (commissievoorzitter), de heer J.G. van Maanen
(raadslid SGP), de heer ing. C.J. Blom (burgercommissielid SGP), de heer drs. E.J.
van Tellingen (raadslid VN), de heer S.T. van Doesburg (burgercommissielid VN),
mevrouw P. van Kuilenburg (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de
heer A.H. van Wijk (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burgercommissielid
VVD), de heer A.C. Hakkert (raadslid CDA), de heer D.J.W. Verboom (burger-
commissielid CDA), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer C. Pijls (burger-
commissielid PvdA), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer T. Kool
(wethouder) en de heer ing. H.A. Verwoert (wethouder).

Afwezig : -

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom.

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

3. Vaststelling agenda

De heer Van Tellingen verzoekt de commissie om de toegezonden Informatienota 
“Kerkewaard stand van zaken werkgroep en voorstel bewonersavond” te agenderen.
De commissieleden kunnen zich vinden in dit verzoek.
De voorzitter geeft aan dat deze Informatienota geagendeerd zal worden als punt 6.2.

De agenda is gewijzigd vastgesteld.

4. Besluitenlijst van de raadadviescommissie Ruimte van 22 januari 2015,
inclusief de Lijst van toezeggingen m.b.t. de raadadviescommissie Ruimte

De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

5. Lijst ingekomen stukken

Advies De lijst ingekomen stukken kan voor wat betreft de raadadviescommissie Ruimte als 
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.
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6. Stukken ter bespreking

6.1 Informatienota evenemententerrein Haaften (inrichting locatie feesttent 
Oranjevereniging Haaften) (2015-02-18566)

Mevrouw Van Kuilenburg bedankt het college, maar spreekt haar verontwaardiging 
uit dat dit zo lang heeft moeten duren. Ook betreurt haar fractie het ten zeerste dat het 
college zo met vrijwilligers omgaat. Zij heeft de volgende vragen: waarom is dit 
probleem nog steeds niet opgelost; hoe gaat het college dit nu oppakken; bij ziekte of 
vakantie van een ambtenaar wie pakt het dan op; we hebben een concept-
beantwoording vanuit het college ontvangen op de ingekomen brief van de 
Oranjevereniging, wanneer gaat die definitief uit; de jaarmarkt zit eraan te komen en 
het fietspad zal bij de Bernhardstraat omgelegd worden voor werkzaamheden aan de 
riolering, wanneer vinden die plaats?
Wethouder Kool zegt het jammer te vinden dat de fractie van GBN de omgang van 
het college met vrijwilligers betreurt. Het is zeker niet de bedoeling van het college 
om op een niet goede wijze om te gaan met vrijwilligers, in tegendeel zelfs. Wel 
wenst hij het boetekleed aan te trekken voor het feit dat er onvoldoende is 
gecommuniceerd. Er was nogal wat onduidelijkheid over het Evenemententerrein 
nabij het MFC en we zijn een jaar bezig geweest om de rest van Haaften-Noord goed 
in kaart te brengen en de waterberging, in samenspraak met het Waterschap in te 
richten. Zolang dat niet bekend was kon het terrein niet ingericht worden. Samen met 
de Oranjevereniging afweging gemaakt om voor de festiviteit in 2014 uit te wijken 
naar een andere locatie waarbij de keus is gevallen op het terrein Kerkewaard. Dat 
bleek achteraf geen verstandige keus te zijn geweest. Dat is niet meer terug te draaien. 
Sinds begin dit jaar weer volop contact, nu er meer duidelijkheid is over de 
waterberging. De noodkreet vanuit de Oranjevereniging gehoord hebbende en de 
ingekomen brief die kort daarna ook uw raad bereikte, is op de Lijst ingekomen 
stukken terecht gekomen, vandaar dat het college u een concept-beantwoording heeft 
voorgelegd. Het college gaat er nog steeds vanuit dat het evenemententerrein 
beschikbaar is voor het zomerdorpsfeest 2015 in Haaften. De werkzaamheden aan de 
riolering zullen gekoppeld worden aan de verbinding tussen de Engelhof en het MFC 
die bijna gereed is. Deze week nog zal er contact zijn met de Oranjevereniging over 
die rioleringswerkzaamheden, zodat beiden elkaar niet in de wielen zullen rijden.

6.2 Informatienota Kerkewaard, stand van zaken werkgroep en voorstel bewonersavond 
(2015-02-15785)

De heer Van Tellingen zegt naar aanleiding van de inhoud van de Informatienota 
over de stand van zaken een aantal vragen te hebben aan het college. Mag hij er van 
uit gaan dat de Raad wordt gezien als opdrachtgever? Heeft het college besloten om 
de aangenomen Motie van 18 december 2014 niet in uitvoering te nemen? Is het 
college volstrekt vrij om de plannen van Van Uden niet uit te voeren?
Wethouder Kool merkt op dat het hier een voortgangsrapportage is vanuit de 
werkgroep en het geen informatienota is vanuit het college. Te lezen is dat de 
overgebleven leden de kadernotitie uitvoert, waarbij ze nadrukkelijk ook de belangen 
en ideeën hebben meegenomen van de opgestapte leden vanuit de werkgroep. De 
kadernotitie staat en is meerdere keren bekrachtigt door de Raad en de opdracht aan 
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de werkgroep is middels het aannemen van de Motie in december vorig jaar enigszins 
verruimd. Hij probeert als wethouder de Motie uit te voeren en daarbij maatwerk te 
leveren, door de afvallers vanuit de werkgroep de gelegenheid te bieden om met een 
alternatief plan te komen, waar hij al herhaaldelijk naar heeft gevraagd, maar er komt 
niets. Het vervaardigen van een alternatief plan kost geld en tijd. In de mail van 4 
maart jl heeft de heer Van Ommeren nogmaals aangegeven, het nog niet precies te 
weten wat er nodig is om met de planvorming verder te gaan. De werkgroep wil 
graag haar ideeën delen met de bevolking van Haaften en daarvoor peilen of er 
draagvlak voor is, wat ze dienen aan te tonen conform de opdracht.
De heer Van Tellingen zegt de ingekomen brief van Van Uden ook te hebben gelezen, 
waarin hij het college vraagt of zij de Motie gaat uitvoeren. Is daarop al een antwoord 
vanuit het college uitgegaan of op korte termijn?
Wethouder Kool zegt dit eerst voor juridisch advies te hebben voorgelegd. Het 
college kent geen enkele verplichting, maar de raad heeft wel sinds 2009 meermalen 
de kadernotitie onderschreven en daarmee (mogelijk) verwachtingen gewekt.
De heer Van Tellingen vraagt de wethouder of hij de raad zal benaderen voor een 
krediet, als blijkt dat een alternatief plan financieel gesteund moet worden en/of de 
participatie via de raad opgezet gaat worden? Ook de informatienota spreekt over 
financiën voor het vervolg?
Wethouder Kool antwoordt dat de werkgroep haar plannen wil voorleggen aan de 
bevolking om het draagvlak te peilen. Het is een tussenevaluatie over de huidige 
stand van zaken en nog geen eindevaluatie. Ze nemen een 1e stap in het benaderen 
van de rest van de burgers van Haaften en directe omgeving, waarna ze de ideeën 
opnieuw als werkgroep zullen beoordelen voordat ze die aan de Raad zullen zenden.
De heer Nijhoff vraagt zich af waarom er nu ineens 2 werkgroepen gevormd moeten 
worden? Hij zou zich daarin nog wel kunnen vinden als dat niet tot meerkosten gaat 
leiden!
De heer Pijls geeft een ruime overdenking. Er gaan dingen fors fout in deze 
werkgroep, vandaar eventueel een 2e werkgroep die zich spontaan aandient, maar 
leveren ze nog iets? Een breed gedragen plan door de bevolking is een pré, daarom 
een beetje meebuigen. Die 2e werkgroep wenst hij een officiële plek te geven, 
reagerend op dat het nu fout dreigt te gaan. Adviezen uit beider werkgroepen hebben 
hetzelfde gewicht. Het raadplegen van de burgers is zijns inziens geen taak van de 
werkgroep. Voor een goede afweging door de Raad zijn meerdere adviezen nodig, die 
de Raad voorlegt aan haar burgers onder leiding van een onafhankelijk voorzitter. De 
besluitvorming kan daarna geschieden in de Raad.
De heer Van Maanen vraagt hoe de PvdA dat denkt te doen?
De heer Pijls antwoordt dat hij van mening is dat hij het al redelijk concreet heeft 
weten te brengen. Dezelfde opdracht ook meegeven aan de parallelle werkgroep en 
welke tijdsindicatie daar dan nu nog bij hoort laat hij in het midden.
De heer Hakkert geeft aan ook een overdenking te hebben. De Motie is aangenomen 
waarmee we dachten rust te creëren binnen de werkgroep. Maar dat heeft het niet 
gebracht, sterker nog er zijn leden die de werkgroep hebben verlaten. Dus vraagt hij 
zich af, moeten we er iedere maand hier over praten? Wat nu, als er meerdere groepen 
met ideeën gaan komen? Zijns inziens gauw terug naar de startopdracht aan de 
werkgroep en die uitwerken.
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De heer Van Maanen zegt dat in 2009 de kadernotitie de start was en dat daarna er 
nog 5x niets aan veranderd is door de Raad. Het faciliteren van2 werkgroepen gaat 
zijn fractie te ver. Natuurlijk mogen er alternatieven worden aangedragen, maar dan 
rechtstreeks aan de Raad. Het proces wordt er alleen maar moeilijker door als er 
meerdere groepen naast elkaar gaan functioneren.
De heer Nijhoff zegt dat ook zijn fractie niet voor de instelling van 2 werkgroepen is, 
een verbreding binnen de huidige werkgroep lukt helaas niet.
De heer Van Tellingen dankt de commissieleden voor hun inbreng en zegt hierdoor 
wat meer zicht te hebben gekregen hoe fracties in het proces staan. Er is zijns inziens 
verwarring ontstaan na het aannemen van het Amendement van de VVD. De Motie 
die daarna nog in een raadsvergadering is ingebracht gaf wat meer aanscherping. Het 
voorstel van de heer Pijls vindt hij sympathiek met een onafhankelijk gespreksleider. 
Maar dan moet je dus wel de opdracht aan de 2e werkgroep als raad faciliteren. De 
huidige werkgroep wordt door Van Uden gefaciliteerd. De raad dient het 
participatietraject te bepalen.
Wethouder Kool legt nog eens uit dat er maar 1 werkgroep is. Met een uitgetreden lid 
vanuit die werkgroep, de heer Van Ommeren heeft hij half februari en 2 maart nog 
contact gehad, gevolgd door een email op 4 maart. Ze hebben nog geen alternatief 
plan en kunnen ook nog niet aangeven wat ze nodig hebben om dat te kunnen maken.
De heer Van de Geijn geeft richting de heer Van Tellingen aan dat de VVD niet 
constant de aantijgingen blijft weerleggen op haar aangenomen Amendement. Het is 
duidelijk dat alle planvorming binnen de kaderstellende notitie dient te vallen. Een 2e 
werkgroep ad-hoc instellen, daar gaat zijn fractie niet in mee.
De heer Van Maanen geeft nog mee dat de Kerkewaard groter is dan alleen dat stuk 
grond van Van Uden. Dus dat schept zijns inziens meerdere mogelijkheden.
De heer Pijls beëindigt de discussie door te stellen dat we op een glijdende schaal 
bezig zijn.

7. Stukken ter advisering

7.1 Voorstel tot gewijzigde vaststelling van het bestemmingsplan "Heideweg ong. 
Waardenburg" en geen exploitatieplan conform art. 6.12 lid 2 Wro vast te stellen 
(2015-02-15239)

Raadsbesluit:
a) vaststelling van het gewijzigde bestemmingsplan “Heideweg ong. 

Waardenburg”en
b) geen exploitatieplan vast te stellen conform art. 6.12 lid 2 Wro.

De voorzitter verwijst nog even naar de nagekomen Memo, waarin het college aan 
de commissie verzoekt om een kleine fout dat in het raadsvoorstel is geslopen te 
mogen herstellen voorafgaand aan de besluitvorming in de raad.
De commissieleden kunnen zich hierin unaniem vinden.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.2 Voorstel tot gewijzigde vaststelling van het bestemmingsplan “Kern Haaften, 
herziening Emmastraat 7” en hiervoor geen exploitatieplan conform art. 6.12 lid 2 
Wro vast te stellen (2015-02-14352)
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Raadsbesluit:

a) vaststelling van het gewijzigde bestemmingsplan “Kern Haaften, herziening 
Emmastraat 7” en

b) geen exploitatieplan vast te stellen conform art. 6.12 lid 2 Wro.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.3 Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan “Kortgraaf 9 Hellouw” en hiervoor 
geen exploitatieplan conform art. 6.12 lid 2 Wro vast te stellen (2015-02-17742)

Raadsbesluit:
a) vaststelling van het bestemmingsplan “Kortgraaf 9 Hellouw” en
b) geen exploitatieplan vast te stellen conform art. 6.12 lid 2 Wro.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

7.4 Voorstel tot wijziging van de Bouwverordening Neerijnen, hoofdstuk 9 en toevoeging 
van bijlage 9 (2015-02-18388)

Raadsbesluit:
a) om één commissie voor zowel Welstand als Monumenten in te stellen en 

hiervoor de wijziging van Hoofdstuk 9 (Welstand- en 
Monumentencommissie) in de Bouwverordening Neerijnen vast te stellen en 
bijlage 9 (conform bijgevoegde bijlage “Reglement Welstand- en 
Monumentencommissie gemeente Neerijnen 2015) aan de Bouwverordening 
toe te voegen.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

8. Mededelingen
• portefeuillehouders
• Regio Rivierenland (programmaraden/algemeen bestuur)
• commissieleden

Er is in deze vergadering geen mededeling gedaan.

9. Rondvraag

De heer Van Wijk verzoekt de wethouder om nog eens aan te geven wat de BARRO-
lijn en het Molenblok met elkaar te maken hebben. Er gaan geruchten dat er niets 
wordt ondernomen in het Molenblok omdat die lijn daar ligt.
Wethouder Kool geeft aan dat die niets met elkaar te maken hebben. De BARRO-lijn 
heeft geen invloed op ontwikkelingen die binnen het vastgestelde bestemmingplan 
mogelijk zijn, die kunnen gewoon doorgaan. Bij aanvragen van activiteiten die een 
wijziging van dat bestemmingsplan nodig maken, dan komt de BARRO-lijn te 
voorschijn. Dan is het (soms) nog mogelijk om aan verzoeken mee te werken, maar 
daarbij ligt het (mogelijke) risico bij de indiener van een plan als daar later andere 
gebiedsontwikkelingen gaan plaatsvinden.
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Toezegging

De heer Nijhoff heeft een aanvullende vraag: wanneer begint de bouw in het 
Molenblok?
Wethouder Kool zegt dat er intern allerlei ontwikkelingen al bezig zijn, dat de bouwer 
al met de verkoop is gestart en bezig is met het bestek bouwrijp maken. Na 1 april 
meer duidelijk. 

De heer Blom geeft aan dat er een Motie biodiversiteit door de raad is aangenomen in 
december 2013. Hij vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot de uitvoering 
van die Motie, welke acties B&W nog willen gaan ondernemen en bij welke 
organisatie(s) partijen zich kunnen melden over het groen?
Wethouder Kool geeft aan dat de beheerplannen zijn vastgesteld en dat daardoor 
binnen het beeldkwaliteitsplan er beleidsvrijheid blijft om bij aanleg rekening te 
houden met biodiversiteit. Enkele voorbeelden zijn de Watercompensatie 
Bommelsestraat en de Waterpartij nabij de afrit snelweg Slimwei, maar ook bij 
aanplant van bomen en dergelijke wordt rekening gehouden met de mogelijkheid van 
(meer) biodiversiteit.
Wethouder Kool zegt toe een benen-op-tafel-gesprek te organiseren om te kijken of er 
nog winst valt te behalen over nuances binnen het beheer. Daarvoor denkt hij 
bijvoorbeeld de bijenclub, de VHNL, (mogelijk) nog andere organisaties, maar zeker 
ook de beheerder AVRI, en dergelijke uit te nodigen. Uiteraard dienen ontwikkelingen 
wel te passen binnen de dienstverleningsovereenkomst bij de AVRI, voor (mogelijke) 
meerkosten komt de wethouder terug bij uw raad. Gegadigden die willen deelnemen 
aan het gesprek of al ideeën willen inbrengen kunnen contact opnemen met de heer P. 
Buijs via het gemeentehuis.

Mevrouw Van Kuilenburg zegt dat er nogal wat ongelukken gebeuren ter hoogte van 
het voetbalveld. Ze vraagt de wethouder, of hij nog wel contact hierover heeft met de 
provincie? Ze heeft begrepen dat de (mogelijke) aanleg van de rotonde wordt 
meegenomen met het groot onderhoud, maar wanneer is dat gepland?
Wethouder Kool antwoordt dat hij nog steeds gesprekken heeft met de provincie over 
het groot onderhoud. De provincie is het op dit moment aan het inventariseren en 
daarin wordt ook een (mogelijke) rotonde meegenomen. De verkeersveiligheid over 
de hele Graaf Reinaldweg is natuurlijk zorgelijk.

Mevrouw Van Kuilenburg meldt dat de speeltuinvereniging Haaften in zwaar weer 
verkeerd. Er is nog maar 1 bestuurslid over en ze vraagt de wethouder, of mevrouw 
Bijl misschien niet (tijdelijk) kan inspringen?
Wethouder Kool geeft aan dat mevrouw Bijl al een gesprek heeft gepland om te 
bezien, wat wij eventueel (tijdelijk) kunnen ondersteunen, mits de 
speeltuinvereniging natuurlijk blijft bestaan.

De heer Nijhoff zegt blij te zijn met de toezegging van de wethouder over de schouw 
door de AVRI bij de andere begraafplaatsen naar het onderhoudsniveau. Ook de 
begraafplaats Waardenburg kent 20 cm. hoog zand om bij de graven te kunnen 
komen. Hij biedt aan om bij die schouw aan te geven waar de problemen zich voor 
doen.
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De heer Nijhoff geeft aan dat hij had vernomen dat de heer Van Tuijl vanavond zou 
inspreken, waarom is dat niet gebeurt?
De raadsgriffier bevestigd dat de inspreker zichzelf gisteren weer heeft afgemeld.

10. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 20.45 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte
van 16 april 2015

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen C.F. van Wendel de Joode
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